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Kort verslag cpbw van 22 augustus 2024  
 

Bespreking ontwerpverslag van juni 

 

• De grijze T-shirts met lange mouwen vallen groter uit dan de pasmaten. Deze zouden eerst minstens 

5 keer gewassen moeten worden voor ze de juiste maat hebben. Indien toch een andere maat nodig 

is, kan via de kledij verantwoordelijke nieuwe aangevraagd worden. Te maken kledij via gele zak 

werken 

• Zwarte en witte T-shirts mogen tot nader bericht nog gedragen worden. 

• Het gebruik van de juiste rondellen zal via een e-learning verduidelijkt worden, deze opleiding voor 

de stilstand op Anon is gelopen, voor contractoren is deze nog lopende. 

• De werkdruk voor ploegleiders i.v.m. de arbeidstoelatingen tijdens de stilstand op Anon, is 

bedrijfseigen. We vragen om ook tijdens de afstel een plan om werkdruk te verlagen. 

• De systematiek van de fietscontroles wordt herbekeken door de preventiedienst, dit is hopelijk klaar 

tegen volgende controleronde. 

• Er is een lijst van vergaderzalen rondgestuurd met een max. aantal aanwezige personen om zo de 

CO2 waardes binnen de perken te houden. Deze info wordt ook op de schermen getoond om de 

bewustwording te bevorderen. 

• Op onze vraag kan er telkens iemand van het CPBW meegaan op de rondgang in het sociaal 

gebouw. 

• Het zwart/wit concept in de kleedkamers op LO is nog niet in voegen, maar wordt wanneer het kan 

toch uitgevoerd 

• De testen van het telefoonverwittigingssysteem Labo Zuid zijn gelopen, de technische ruimte op het 

2de verdiep hoort deze boodschappen niet. Covestro moet hier meer luidsprekers hangen. Tijdens 

deze overbruggende periode zal Labo Zuid steeds controleren of op de 2e verdieping  mensen 

aanwezig zijn en zo nodig de boodschap herhalen. 

• Er is voorlopig geen probleem met kwik in zwavelzuur. 

• De test met lichtere slangen i.v.m. ergonomie zijn lopende. 

• Het gebruik van een walkietalkie voor alleen tewerkgestelde personen wordt op glasvezel niet 

toegepast, er wordt een procedure voor gemaakt. 

• De uitrol van de nieuwe Envalior badges is bijna rond, op RO nog een 80 tal. Sommigen merken een 

vertraging tijdens het badgen. 

• De EP-formulieren worden aangepast i.v.m. het 4-ogen principe. Deze dient dan goedgekeurd te 

worden voordat alle werknemers hierover kunnen geïnformeerd worden. 

• 2 verkeersdrempels aan parking zuid in Lillo zijn geplaatst. Eén bij uitrit HCI en één op de 

gezamenlijke weg tussen Envalior & HCI. 

• Het digitaal raadplegen van procedures op glasvezel is nog niet op elke plek in orde, dit is vooral 

praktisch een probleem. Procedures kunnen wel steeds geraadpleegd worden in controlekamer en/of 

bij de ploegleider. 

• De preventiedienst antwoord op onze vraag dat een feitenboomanalyse niet altijd nodig is, het is een 

tool maar geen verplichting. 

• De screening door staatsveiligheid van medewerkers die een kaai betreden is enkel voor 

medewerkers van de fabrieksbeveiliging. (Covestro) 

• Het gebruik van technische producten die geen VIB hebben, worden best in een aparte kast bewaard. 

• Kunststof poortjes voor kooiladders in ex-zone worden gezocht. De huidige hebben geen ex-keuring. 

• Airco problemen worden in kaart gebracht en bekeken. 

• Vervuiling van ventilatie-kanalen wordt in kaart gebracht. 

• De mogelijke doorslag van anon in de oximeringstank op het AS bedrijf wordt nog verder 

onderzocht en blijft op de agenda staan. 

• De werkgroep fietsveiligheid wordt terug opgestart. 

• De jaarlijkse melding i.v.m. kankerverwekkende stoffen bestaat uit het ene jaar een brief en het jaar 

erna een opleiding. 
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Maandverslag van interne & externe preventiedienst 

 

• Een vernieuwd CVO zal actiever zijn. 

• Stilstands-CVO Anon: Het verzamelen zal bij crash- of ontruimingsalarm hetzelfde zijn tijdens de 

stilstand, dit om te vermijden dat het te druk wordt in de controlekamers. 

 

Arbeidsongevallen 

 
GF: Een medeweker krijgt een glasdruppel in de handschoen. 

 

GF: Een medewerker krijgt een splinter in de hand als gevolg van een verkleving. 

 

PA6: Een medewerker ondervindt een spierverrekking tijdens het sleutelen. 

 

CAPRO: Het mini-kraantje is omgevallen tijdens het neerleggen van een warmtewisselaar. Door het 

zwenken van de laadarm verplaatste het zwaartepunt zich en kantelde de kraan. De opleiding wordt herwerkt 

en complexe hijsen zullen door een gespecialiseerde firma uitgevoerd worden.  

 

CAPRO: Een medewerker van Samoco plet de vinger tijdens takelwerken. 

 

Sociaal gebouw LO: Een medewerker wordt onwel op de trap en valt met een rugletsel als gevolg. 

 

Allerlei 

 

• We melden dat er een nieuwe norm is voor stijgladders. Als deze langer zijn dan 10 meter, moet er 

om de 6 meter een rustbordes worden voorzien. 

• Als er na een incident biomonitoring nodig is, en de urine dient geanalyseerd te worden, om de 

aanvraag ook naar de betrokkenen te sturen. Op die manier kan het slachtoffer mee opvolgen welke 

analyse er wordt aangevraagd. 

• We vragen om het verloop van brandwachten te minimaliseren zodat we steeds mensen met de 

nodige kennis over Envalior op site hebben. 

• We vragen om terug meer stootkappen voor stellingen te voorzien. 

• We vragen om de veiligheidstelegrammen ook naar CPBW-leden te sturen? 

• We vragen om te onderzoeken op welke burelen en werkplekken nog een airco dient geïnstalleerd te 

worden. 

• De kelder op glasvezel is regelmatig glad met gevaar voor uitschuiven. We vragen een oplossing. 

• We vragen om de maatregelen voor het gebruik van ABEK filters bij werken met carcinogene 

stoffen uniform te maken en zo te verduidelijken welke metingen nodig zijn en vanaf welke waardes 

onafhankelijke adembescherming nodig is. 

• Ernstige ongevallen bij buitenfirma’s worden besproken in het comité maar niet in de werkgroep 

ernstige arbeidsongevallen. 

• We vragen om de busstrook t.h.v. poort zuid in Lillo te laten herzien. Deze zone is nog voorzien op 

ruimte voor alle bussen in het oude bussysteem en is dus veel te lang. Deze ruimte kan nuttiger 

worden gebruikt als parkeerzone. 
 

 

 

Volgend cpbw vindt plaats op 26 september 2024 om 10u.    

 


